
 
Zápis č. 10/2012 (83) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 8. 10. 2012 

 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. 
Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Lukáš Urbančok (celkem 8 členů 
AS) 

Omluveni: Ing. Vladimír Gerlich, Jakub Ring 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., 

RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 
studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

5. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval členy AS FAI o důležitých bodech ze 
zasedání AS UTB ze dne 25.9.2012: 

• Došlo ke změně zastoupení FHS v AS UTB ve studentské komoře. Zástupcem FHS je Bc. 
Roman Trúchla. 

• Došlo ke změně zastoupení FLKŘ v AS UTB v komoře akademických pracovníků. 
Zástupcem FLKŘ je PhDr. Milan Brázda.  

• PhDr. Ivo Bartečka, CSc. byl jmenován děkanem FLKŘ. 

• Informace o stavu studentů na UTB – je mírně nadlimitní stav. 

• Akreditační komise kladně hodnotila doktorské studijní programy na FAME a FAI. U 
ostatních fakult hodnocení teprve proběhne. 

• Prorektor doc. Sedlařík uvedl analýzu Národohospodářského ústavu. 
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• Je připravována aktualizace směrnic 25/2011 Zásady studentské grantové soutěže UTB ve 
Zlíně a 13/2011 Uplatnění a ochrana práv duševního vlastnictví vznikajícího v souvislosti 
s tvůrčí činností zaměstnanců a studentů UTB ve Zlíně. 

• Prorektorka Prokopová informovala o počtech přijatých studentů, o aktualizaci 
Stipendijního řádu UTB a o novém algoritmu výpočtu ubytovacího stipendia. 

• Byl představen návrh nového znění Statutu UTB. 

• Ing. Macháčková informovala o jednání předsednictva RVŠ dne 20.9.2012. 

• Informace o transformaci Univerzitní mateřské školy na školskou právnickou osobu 
z důvodu udržitelnosti projektu UMŠ po ukončení spolufinancování z prostředků ESF.  

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
Děkan FAI  informoval o tom, že FAI obdrželo kladnou zprávu o hodnocení Výzkumného 
záměru. Dále informoval o dvou hodnoceních výstupů vědy a výzkumu. Jak prezentace 
knihovny tak hodnocení prorektora  Sedlaříka vyzněly pro FAI velmi dobře, oproti loňskému roku 
došlo k výraznému nárůstu bodů v RIV. Děkan FAI  dále informoval o tom, že došlo 
k přestěhování konzultačního pracoviště v Praze z původního místa na Fakultu strojní ČVUT 
v Praze. Probíhají přípravy na slavnostní otevření budovy Vědecko technického parku, které 
proběhne 24.10.2012. 

Prod. Prokop kladně hodnotil zlepšující se trend u mobilit.  

Prod. Ostravský informoval o počtech studentů v bakalářském studijním programu. Nově přijatých 
studentů do bakalářského studia je 472. Celkem v bakalářském studijním programu studuje 966 
studentů.      

Prod. Sysala informoval o počtech studentů v navazujícím magisterském studijním programu. 
Nově přijatých studentů do magisterského studia je 286. Celkem v navazujícím magisterském 
studijním programu studuje 621 studentů. 

Dr. Bronislav Chramcov informoval členy AS FAI, že i v rámci propagace školy proběhne dne 
20.10.2012  na U5 akce Apple day, které se zúčastní cca 200 učitelů základních a středních škol.  

ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  
S předkládaným materiálem seznámil členy AS FAI prod. Ostravský. Je navrženo prominutí 
přijímací zkoušky z matematiky pro studijní obory IŘT a BTSM. U studijního oboru ITA 
zůstává přijímací zkouška zachována. Doc. Sysel předložil k diskusi návrh na zrušení přijímací 
zkoušky i u oboru ITA. Proběhla diskuse. Návrh této směrnice bude detailně projednán na 
zasedání LK AS FAI dne 15.10.2012 ve 12.45 hod.   

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní 
obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  
Směrnici krátce představil prod. Otravský. V návrhu se z praktických důvodů ruší přijímací 
zkouška z matematiky za předpokladu, že uchazeč o studium absolvuje na SŠ alespoň jeden 
školní rok výuku matematiky. Ing. Sulovská  navrhla úpravu formulace v odstavci „Poplatky za 
studium“, tato formulace je použita na základě požadavků mezinárodního oddělení. Předložená 
směrnice bude detailně projednána na zasedání LK AS FAI dne 15.10.2012 ve 12.45 hod.   
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ad 5) Různé. 
• Prod. Sysala představil členům AS FAI návrh výše prospěchového stipendia. Návrh 

předkládá děkan FAI prof. Vašek. Návrh je předložen v přehledné srovnávací tabulce i s údaji 
z předešlých akademických roků. Částky v jednotlivých prospěchových kategoriích 
zůstávají stejné jako v loňském roce. Prof. Prokop navrhl do dalších let změnu v systému 
odměňování a to ne podle studijních průměrů, ale v každém oboru zvlášť odměnit určité 
procento nejlepších studentů. Proběhla diskuse. 

• Ing. Sulovská přednesla návrh studentů 4. ročníku DSP na možnost odměnění jejich 
výstupů vědy a výzkumu, které vyprodukují v průběhu akademického roku. Studenti 
poukazují na demotivační hodnocení výstupů Vědy a výzkumu ve 4. ročníku, kdy 
studenti za tyto výstupy nejsou hodnoceni. Studenti navrhují úpravu ve Směrnici FAI 
doplňující Stipendijní řád UTB, která by umožnila přepočítat výstupy z VaV každé 3 
měsíce podobně, jako je to v 1. ročníku DSP.  Prod. Sysala  navrhl v případě, že bude tato 
úprava schválena, omezit tento návrh na odměňování pouze skutečně hodnocených 
výstupů (impakt, hodnocená publikace, hodnocená konference), dále navrhl odměňovat 
studenty jednorázový mimořádným stipendiem podle určitého paušálu. Návrh bude 
projednán na zasedání vedení FAI. 

• Doc. Sysel  poukázal na skutečnost, že pracovníci nejsou dostatečně seznámeni s tím, zda 
uznat předmět, absolvovaný na jiné VŠ, pokud již bylo toto studium  úspěšně ukončeno. 
Dle Studijního a zkušebního řádu nelze takový předmět uznat.  

• Dr. Chramcov znovu otevřel problematiku kouření před U5. Vzhledem k tomu, že studenti 
ignorují zákaz kouření před budovou U5, bude toto řešeno ve spolupráci s MP Zlín.  

• Dr. Matýsek vznesl dotaz, zda zápočty za DP nejsou v rozporu se Studijním a zkušebním 
řádem. Bylo vysvětleno. 

• Doc. Sysel  navrhl upravit Časový plán agendy spojené s bakalářskými a diplomovými 
pracemi pro ak. rok 2013/14  a další ve smyslu vytvoření „předzápisu“ na témata DP a BP 
v jarních měsících, tak aby studenti byli seznámeni s tématem své BP/DP již před 
prázdninami. Potvrzení výběru studenti provedou v listopadu daného roku stejně jako 
doposud. 

• Dr. Vojtěšek poukázal na problém, který vznikl při obsazování studentů DSP do výuky. Na 
studenty nebyly k dispozici kontakty a nebylo možné se s nimi spojit. Vzhledem 
k časovému presu nebylo ani možné domluvit se na výuce doktoranda s jeho školitelem. 
Proběhla diskuse. 

• Ing. Sulovská  poukázala na problém s některými čtečkami. 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 22.10.2012 na 13.00 hod v zasedací 
místnosti 51/606. 

 
Ve Zlíně dne 11. 10. 2012 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


